
Z á p i s
z 2. jednání zastupitelstva obce konaného dne 23.11.2006 

v 18,00 hodin v jídelně KD v Dražicích
_______________________________________________________

Přítomno:9 členů ZO

Program jednání: 1) Zahájení - schválení programu jednání
                              2) Schválení jednacího řádu zastupitelstva
                              3) Schválení plánu práce zastupitelstva na r. 2007
                              4) Volba výborů, komisí, schválení odměn členů ZO
                              5) Kontrola plnění rozpočtu k 31.10.2006
                              6) Projednání a schválení rozpočtových změn
                              7) Majetkové záležitosti obce - záměry prodeje, koupě
                              8) Návrh složení inventarizačních komisí
                              9) Různé
                            10) Diskuse
                            11) Usnesení, závěr
_______________________________________________________________
  
1) Jednání zahájil a řídil starosta obce pan Stanislav Flígr. Přivítal přítomné a konstatoval, že 
zastupitelstvo je usnášeníschopné, neboť je přítomna nadpoloviční většina členů. Předložil 
návrh programu jednání, který byl schválen 8 hlasy, 1 proti. Ing. Průcha upozornil na nutnost 
zřetelně přečíst každé usnesení před jeho schválením. Dále starosta jmenoval ověřovatele 
zápisu a to ing. Jaroslava Průchu a p. Jaroslavu Mičíkovou. Zapisovatelem jmenoval pana 
Lubomíra Smažíka.
U s n e s e n í  č. 4/2006:
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh programu jednání 8 hlasy, 1 proti.

2) V dalším bodě starosta předložil zastupitelům jednací řád, který byl schválen 8 hlasy, 1 
proti. Jednací řád tvoří přílohu tohoto zápisu.
U s n e s e n í  č. 5/2006:
Zastupitelstvo obce schvaluje 8 hlasy jednací řád zastupitelstva dle přílohy č. 1(1 proti).

3) Starosta předložil návrh plánu práce na rok 2007. Návrh byl 9 hlasy schválen. Pan Mácha 
upozornil na požadavek zahajovat v letních měsících jednání v 19,00 hodin.
U s n e s e n í  č. 6/2006:
Zastupitelstvo obce schvaluje plán práce zastupitelstva na rok 2007 dle přílohy č.2(9 hlasy). 

4) Starosta předložil zastupitelům ke schválení složení výborů a komisí a členů redakční rady 
dle přiloženého seznamu, které zastupitelé 9 hlasy schválili.
Dále starosta obce předložil návrh odměn pro zastupitele obce. Odměny navrhl vyplácet od 
2.11.2006 formou bankovních převodů na účet zastupitelů. Návrh byl 9 hlasy schválen.
U s ne s e n í  č. 7/2006:
a) Zastupitelstvo obce schvaluje  složení výborů, komisí a členů redakční rady - příloha č. 3 
(9 hlasy).
b) Zastupitelstvo obce schvaluje odměny pro členy zastupitelstva obce s platností od 



2.11.2006 v plné výši včetně pohyblivé složky. Pro předsedy výborů a komisí příplatky za 
tuto funkci od data zvolení, t.j. 23.11.2006. Odměny se budou vyplácet bankovním 
převodem na účet členů zastupitelstva. Návrh byl schválen 9 hlasy. Podrobný rozpis tvoří 
přílohu č. 4 tohoto zápisu.

5) Starosta předložil rozvahu plnění rozpočtu do konce roku 2006. Uvedl, že v případě 
tendence měsíčních příjmů dle stavu v předešlých měsících bude konec roku deficitní. Uvedl 
nutnost zahájení úsporných opatření ve snížení nákladů obce jakož i snížení stavu pracovníků 
obce. Bude zároveň nutno dohodnout odklad některých plateb již přijatých faktur. K 
problematice se vyjádřil ing. Průcha, který uvedl argumenty, dle kterých se domnívá, že 
rozpočet skončí přebytkem. Starosta s argumenty ing. Průchy nesouhlasil a uvedl, že odklad 
plateb na příští rok není řešení a on bude trvat na rozpočtových úsporách. Zastupitelé vzali 
informace o plnění rozpočtu na vědomí. 
U s n e s en í  č. 8/2006:
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o plnění rozpočtu k 31.10.2006 a výhledu do 
konce roku 2006.

6) Starosta předložil návrh rozpočtových změn dle přiloženého rozpisu. Zastupitelé návrh 9 
hlasy schválili.
U s n e s e n í  č. 9/2006:
Zastupitelstvo obce schvaluje 9 hlasy rozpočtové změny dle přílohy zápisu č. 5.

7) Majetkové záležitosti:
• Starosta navrhl prodat osobní automobil Š-Favorit SPZ TAE 64-96. Dále navrhl garáž 

pronajmout. Pan Mynařík a pan Mácha navrhli využít garáž jako sklad obce. Zastupitelé 
ponechali v pravomoci starosty, jak naložit s garáží.

• Starosta dále navrhl vypracovat do příštího zastupitelstva seznam nepotřebných věcí ve 
skladu obce a ty nabídnout k prodeji. 

U s n e s e n í  č. 10/2006:
Zastupitelstvo obce schvaluje 9 hlasy odprodej osobního automobilu Š-Favorit a záměr 
odprodeje nepotřebného materiálu ze skladu obce. 

8) Starosta předložil návrh složení inventarizačních komisí pro provedení inventur za rok 
2006. Zastupitelé 9 hlasy schválili návrh dle přílohy.
U s n e s e n í  č. 11/2006:
Zastupitelstvo obce schvaluje 9 hlasy složení inventarizačních komisí pro rok 2006 dle 
přílohy č. 6.

9) Různé: 
• Starosta předložil návrh nové úvěrové smlouvy s komerční bankou se zástavou 

nemovitosti bytového domu Dražice. Zastupitelé 9 hlasy návrh smlouvy schválili.
• Starosta dále předložil návrh smlouvy s Městem Tábor na dotaci školní docházky dětí 

ročníků 6-9, které docházejí do škol v Táboře.  Zastupitelé 7 hlasy návrh schválili a 
pověřili starostu jejím podpisem (1 hlas se zdržel, 1 proti).

• Starosta předložil veřejnoprávní smlouvu s Městem Tábor na řešení úseku projednávání 
přestupků v naší obci. Zastupitelé 9 hlasy návrh schválili a pověřili starostu jejím 
podpisem. 

• Starosta informoval o průběhu policejní akce v Dražicích při extremistické produkci v 
kulturním domě dne 18.11.2006.

U s n e s e n í  č. 12/2006:



a) Zastupitelstvo obce 9 hlasy schvaluje úvěrovou smlouvu s komerční bankou ze zástavou 
nemovitosti bytového domu a pověřuje starostu jejím podpisem.
b) Zastupitelstvo  7 hlasy schvaluje smlouvu s Městem Tábor na dotaci na žáky 6-9 tříd z 
naší obce, kteří  plní povinnou školní docházku ve školách v Táboře (1 proti, 1 se zdržel).
c) Zastupitelstvo 9 hlasy schvaluje veřejnoprávní smlouvu s Městem Tábor na 
projednávání přestupků  občanů z naší obce.

10) Diskuse:
• Pan Černý upozornil na problematiku veřejného osvětlení při cestě na Meziříčí a jeho 

nutnou opravu. Starosta v odpovědi předložil plán další rekonstrukce veřejného 
osvětlení.

• Pan Mynařík vznesl dotaz na opravu, která probíhá na kostele. Starosta a předseda 
stavební komise oznámili, že činnost nebyla řádně ohlášena na obci a je pravděpodobně 
řešena se Stavebním úřadem v Táboře. 

• Příští schůze zastupitelstva bude 21.12.2006 od 18,00 hodin.

Jednání zastupitelstva bylo ukončeno v 19,35 hodin.

Zapsal: Lubomír Smažík

............................................................                                  ................................................
         ověřovatelé zápisu                                                                    starosta obce

  


